
 
 
Vragen ex. artikel 45 van het reglement van orde van de gemeenteraad. 
Schriftelijke vragen over zwemwaterkwaliteit Milligerplas 
 
Zwolle, 23 mei 2021 
 
 
Geacht college van burgemeester en wethouders, 
 
Op dinsdag 18 mei is er een persbericht uitgegeven over zwemwater van Zwolse 
plassen. Hierin blijkt dat voor de Milligerplas bij Stadshagen een negatief zwemadvies 
wordt gegeven. De slechte beoordeling is het gevolg van incidentele overschrijdingen 
van de normen in 2018 en 2020. Dit betekent niet dat de waterkwaliteit voortdurend 
slecht is geweest. Er worden nu conclusies getrokken voor de zomer van 2021. Men zou 
hier niet meer veilig kunnen zwemmen? Dit bevreemd de fractie van de VVD en vindt 
het een onwenselijke situatie. De plas is een trekpleister in de wijk, een belangrijke 
plaats op zomerse dagen en een geliefd recreatiegebied. Niet voor niets hebben we een 
gemeentelijke visie ontwikkeld om dit gebied nog meer kwaliteit te geven.  
De VVD-fractie vindt het belangrijk dat er spoedig duidelijkheid komt over de 
zwemwaterkwaliteit. Dit brengt ons tot de volgende vragen: 
 
1. Is het college het met de VVD eens dat het wenselijk is bij de Milligerplas veilig te 
kunnen zwemmen? 
 
2. Wordt het advies nog aangepast, naarmate dit kan en men meer informatie heeft? Zo 
nee, kan het college kijken op wat voor manier er dan wel gezwommen kan worden? 
 
3. Wanneer heeft men meer informatie over de waterkwaliteit van de Milligerplas? 
 
4. De Milligerplas is hydrologisch geisoleerd. Bij droogte en warmte is de waterkwaliteit 
extra kwetsbaar. Hoe kan de zwemwaterkwaliteit beter gewaarborgd worden? Zijn 
hiervoor (technische) ingrepen nodig? Zo ja, welke? 
 
Namens de fractie van de VVD, 
Schelto Bus 


